
OSADÍMí VÝBOR - zápis ze 5. schůze, Vísečané, z. s. - zápis z 3. schůze 

Pátá schůze osadního výboru pro části Kamenická Nová Vísl<a a Vísl<a pod Lesy v k. ú. Kamenická Nová 
Víska dne 20. června 2023. 
Přítomni: Micliaela Čapková, Jan Gábel st., Lukáš Horyna, IVlilan Sucliánek za osadní výbor, Dana Skala 
IVlistolerová plus předchozí za spolek Vísečané M ě s t s k ý ú ř a d Č e s k á K a m e n i c e 

Do ručeno : 0 7 . 0 9 . 2 0 2 3 12 :03 :06 
Schůze zahájena v 18:10 u Gábelů ve Vísce pod Lesy 1. Č j O V U - l 1 4 1 8 / 2 3 -

l isty: 1 p ř í l ohy : O 

Projednávané body: III l i l i III lllllllllllllll lllllllllil lilii 
1. ínformativníshrnutíza poslednídva měsíce od posledníschůze 18. 5. 2023: 

a. Pí Krátká se po odesláníe-maiíu píčapkovou ještě neozvala. Bude opětovně kontaktována 
e-mai lema domluvit setkání. Plus setkánís panem Vágnerem. Kontaktovat pí Krátkou, ale 
budeme řešit až začátkem kalendářního roku. 

b. Dne 18. července odeslán píčapkovou e-mail Ondřeji Richterovi z technického zařízení 
města - upozornění na závady na místních vozovkách v k. ú. Kamenická Nová Víska. Díry 
ve vozovce nutné opravit. Zatím bez odpovědi. Oslovit TZ města ohledně opětovného 
vysečení náletů na pozemku vzhledem k jejich velikost - pokud by bylo možné vypůjčit 
techniku k vysečení, provede ho osadní výbor spolu se sousedy sám, jinak nutná 
součinnost TZ. 

c. Ke spolupráci při překladech pro čerpání nadačních příspěvků z Česko-německého fondu 
budoucnosti oslovena Paola Kováč, která s pomocí v té to oblasti souhlasila. 

d. Nadace.VIA, budeme muset znovu podat žádost o projekt, původní projekt upravit a 
zkonkretizovat. Nebylo možné držet finance do teď a zároveň vzhledem k časové nepřízni 
se změnou územního plánu. Nový projekt budeme směřovat do příštího kalendářního 
roku tak, aby byl s územním plánem ve shodě. 

e. Podpora komunitního života na venkově přes MAS Sever. Každý rok je vypisována výzva. 
Žádost přes spolek Vísečané, z. s. bude směřována do příštího kalendářního roku. 85 % 
nákladů je hrazeno z dotace Ústeckého kraje, 15 % z vlastních prostředků. Žádosti od 10 
do 30 tisíc. V letošním roce již výzva proběhla, budeme směřovat na další kalendářní rok. 

f. Vrch Ptáčník a informování o běžícím stavu instalace vysílače JAW. 
g. Na stavby v KNV jezdí velké dvacetitunové nákladní vozy s mixem. Zbytky mixu z betonu 

vyhozen do přírody v křižovatce. 
h. Posečení hřiště před akcí Dětského dne. Opět vzrostly nálety na pozemku. Nutné dvojí 

sečení před akcí. Další organizace. Palety doveze Lukáš. Dana M. s Milanem S. a 
s Marcelou G. Milan ještě potvrdí. Výzdoba a příprava stanovišť my ženy, muži vysečení 
plochy. 

2. Návrh na oslovenípana Kupce ohledně možného budoucího odkupu bývalé kovárny/hasičárny pro 
využití spolkového života. Jak jsme na tom s tímto bodem z posledního setkání? - Ještě 
nedořešeno. Dana Mistolerová po prázdninách zkusí sjednat schůzku. Za spolek i za výbor. 

3. Veřejná hudební produkce - zjistit rozhlasové podmínky OSA. Milan Suchánek zjistí. 
4. Milan Suchánek se zeptá kamaráda, který má spolek se zaměřením na péči o válečné hroby a 

památníky viz již v předchozí době řešená otázka obnovy místního památníku. 
5. VEŘBNÉ SETKÁNÍ se sousedy. Potřeba sejít se se sousedy za účelem projednání nápadů osadního 

výboru a Vísečanů, uspořádat veřejné setkání směřovat NA ZAČÁTEK ŘÍJNA. Oheň na bývalém 
hřišti. Sousedům dát vědět minimálně měsíc předem. Projednání záměrů, náměty a postřehy 
sousedů. 

6. Zabránit zneužívání soukromých pozemků pod vyhlídkou na vrch Ptáčník k tomu, aby lidé 
nevyjížděli k vyhlídce dopravními prostředky (motorky, auta). Vyznačení pozemků, naplánovat 
brigádu sečení cesty po dětském dnu. P. Svoboda parkuje na začátku cesty auta, tedy bylo by 



třeba ho upozornit, aby zde neparkoval. Umístit značky k vrchu. M. Čapková osloví místní 
vzniklé KČT. Nebo kompromis použít fialovou barvu. Plech a QR kód. 

7. Spolek Triangl, opět oslovit ohledně možného setkání. Čerpání zkušeností. 
8. Propagační materiály Václav Kolman z Markvatíc? Možnost oslovit, místostarosta, inspirace. 
9. Propadala se šachta odtokové roury z pozemků (výtoková výpusť). M. Hagarová upozornila na to, 

že neodtéká voda z pozemků, ale šachta byla zřejmě pracovníky technického zařízení ucpána. 
Nutné vyřešit s pracovníky technického zařízení, zda se dá tato šachta opět zprovoznit. 
Nedořešeno z minula. Bude předáno TZ. 

10. (V/lostky-propustky před pozemky dezolátnístav. Některé zhotovené už v roce 1938. JanGábelst. 
a Jan Gábel ml. zmapovaly velkou část včetně fotografií. Zmapováno od Gábelů až k zastávkám. 
Bude domapováno až ke Gottl ichům. 

11. D. Mistolerová navrhla již na předchozím setkání, abychom upozornili město, jaké by byly 
možnosti k propojení části KNV horní, založení cesty a umožnění průjezdu/průchodu směrem 
k Rabštejnu. Návrh, žádost. Předložit na kávě se starostou 3. srpna 2023. Na kávu za osadní 
výbor a za spolek půjdou M. Suchánek a D. Mistolerová, ostatní se přidají dle možností. 
Možnost vjezdu ale pouze pro rezidenty. Zvážit, zda to chceme z hlediska černého provozu. 

12. Dohodli j sme se na pravidelných schůzkách každý třetí čtvrtek v měsíci, t j . další schůze domluven 
přesun schůze ze 17. 8. 2023 na 24. srpna, abychom mohli zhodnotit dětský den a zároveň 
chystat veřejné setkání. Následné schůze vychází na 21.9., 19.10., 16.11. a 21. 12. 

Konec jednánív 21:00. 

Zapsala dne 20. 7. 2023 Michaela Čapková 


